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Voorzitter, 

 

Concreet ligt nu de uitwerking voor van de plannen en stellen we vast dat de definitiefase is 

afgerond. 

Onze  indruk, een compliment waard: een goed plan, goed doordacht, evenwichtig, ambitieus. En in 

elk geval zijn onze opmerkingen uit de eerdere bespreking verwerkt. En zeker ook tevreden over 

paragraaf klimaateffecten. Zowel voor invullen als voor uitgangspunt inzet duurzame 

energiebronnen. Dank voor de opstellers! 

 

Top: Natuur expliciet genoemd bij uitgangspunten.  

Top: natuurmonumenten, Zeeuws Landschap, SBB, ZMf betrokken. 

 

Opvallend vonden wij dat bij het risico expliciet wordt genoemd “Natuurwaarden worden 

weggecijferd tegen het agrarisch-economisch vraagstuk” (goed dat dit risico benoemd wordt). In uw 

brief met ambtelijke toelichting staat dat “de soep niet zo heet gegeten wordt als die wordt 

opgediend”. Maar is dit punt nu voldoende geborgd? Als beheersmaatregel is niet helder wie bij 

belangentegenstelling de  afweging maakt en hoe de belangen en/of maatschappelijke waarden b.v. 

vanuit natuur worden ingebracht in het proces. Als het om grote tegenstelling gaat zou het ook een 

politieke afweging kunnen zijn en dus geen projectafweging. Waar ligt de grens? 

 

Tweede  vraag Projectplan Scope (pagina 4 projectplan) 

Hierbij wordt het al dan niet verzilten van het Volkerak Zoommeer (VZ)  buiten de scope geplaatst. 

Dit omdat het andere processen zijn met (deels) andere partijen en gremia en een ander tijdpad.  

Tot 2030 (nog) geen besluit over eindbeeld VZ. Dat ligt o.a. bij de minister. De discussie schoot alle 

kanten op en toen is gezegd: laten we even wachten op Zeeuws Delta Zoet Waterplan (ZDZW). We 

hebben veel (politieke) discussie over al dan niet verzilten laten afhangen van juist het bredere 

perspectief vanuit het ZDZW.  

Wij menen dat de doelstelling minimaal zou moeten zijn om vanuit het ZDZW een concept inbreng 

richting het  Rijk voor VZ op te leveren, die dan natuurlijk voorgelegd wordt aan PS. 

Nu staat het er  nogal vrijblijvend. Er staat dat ontwikkelingen nadrukkelijk gevolgd worden en dat 

‘indien nodig’ inbreng geleverd zal worden vanuit het ZDZW. 

Daarom menen wij dat het goed zou zijn om nu in de definitiefase op te nemen dat we als Provinciale 

Staten aan de projectorganisatie veel kennis en wetenschap zouden kunnen vragen. Zodat we een 

advies, of noem het een richting, voor wat betreft de functie van het Volkerak-Zoommeer voor 

ZDZW,  kunnen gebruiken bij latere afwegingen. 

 

De kaderstelling ontbreekt in de planning ??? 

 

Flop: Planning niet echt leesbaar in iBabs 


